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请扫描此二维码，获取并仔细查看4.0模块的操作说明书。

Please scan this QR code to obtain and carefully review 
the operation manual for the 4.0 module. 

在此处打开模块1，打开遥控器连接，按遥控器上下A键（A通道），控制座椅伸缩。

Open Module 1 here, connect the remote control, and press the A button up
and down (A channel) to control the expansion and contraction of the seat. 

模块1

Module 1 
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按遥控器上下C键（C通道），控制消防梯升降。

Press the up and down C buttons on the remote control (C channel)
to control the elevation of the fire ladder. 
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按遥控器左右D键（D通道），控制消防二级梯伸缩。

Press the left and right D buttons on the remote control (D channel)
to control the extension and retraction of the fire ladder's second section. 
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按遥控器左右B键（B通道），控制上部结构旋转。

Press the left and right B buttons on the remote control (B channel)
to control the rotation of the upper structure. 
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模块2

Module 2 

关闭模块1和遥控器，往前翻开车头，在此处打开模块2，再打开遥控器连接。

Turn off Module 1 and the remote control, flip open the front of
the truck here, then turn on Module 2 and reconnect the remote control. 
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按遥控器上下C键（C通道），控制支腿伸缩。

Press the up and down C buttons on the remote control (C channel)
to control the expansion and contraction of the support legs. 
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先按一下遥控器左上方按键（E键）合并A、B通道，再按遥控器上下A键（A通道），控制车辆前进后退；
若没有反应，需长按左右两个B键大约3秒，指示灯闪烁一下即能解决，具体解释可查看4.0模块操作说明。
First press the upper left button (E key) on the remote control to merge the A and B channels,
then press the up and down A buttons (A channel) to control the vehicle's forward
and backward movement; if there is no response, press and hold the left and right B buttons
for about 3 seconds until the indicator light flashes, and the issue should be resolved.
Refer to the 4.0 module operation manual for details.
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按遥控器左右D键（D通道），控制车辆转向。

Press the left and right D buttons on the remote control (D channel)
to control the vehicle's steering. 
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